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A la Casa Consistorial de la Vila de Ripollet, el dia, essent les 19.30 hores, es 
constitueix la Corporació Municipal en Ple, per tal de celebrar sessió pública ordinària, 
amb l’assistència de les persones que a continuació s’indiquen, prèviament convocades 
a l’efecte: 
 
President: L’Il·lm. Sr. Juan  PARRALEJO ARAGONESES, Alcalde President.  
 
Regidors/es, senyors/es: 
Pel grup municipal del PSC-PM: 
- Rosa M MARTÍN ARJONA,  
- Manuel MUÑOZ GÓMEZ,  
- Inmaculada VIERA HERNÁNDEZ,  
- Rosa ESPÀRRACH VILALTA,  
- Alberto CASTRO BELMONTE,  
- Fernando TORNEL LLOREDA  
- i Maria Isabel ALFONSO DÍAZ. 
 
Pel grup municipal del CpR-AM:  
- Jacint PADRÓ RIGAT,  
- Antoni PIJUAN BADIA,  
- José Luis MUÑOZ MORENO. 
- i Pilar CASTILLEJO MEDINA, que s’incorpora al punt 2. 
 
Pel grup municipal del PP: 
- Pere CALVIÑO CARMONA,  
- Miguel GALLEGO CIFFONE  
- i Francisco JIMÉNEZ GUTIÉRREZ.  
 
Pel grup municipal d’ICV-EPM  
- Malika ZEDJAOUI 
- i Montserrat FIGUERAS GONZÁLEZ 
 
Pel grup municipal de CiU: 
- Francesc X. PEÑARANDO MOREA  
 
Pel grup municipal d’ERC: 
- Ma Lourdes SERRA SUÑÉ. 
 
Pel grup municipal d’EUiA : 
- Modesto OLIVERA MENDOZA 
 
Regidor no adscrit: 
- Josep GABARRA BARNEDA.  
 
Estan assistits per mi, el secretari general, José Antonio HIDALGO DEL BARRIO, que 
dono fe de l’acte; hi són també presents la interventora habilitada senyora Teresa 
GORINA ROCA i el vicesecretari Sr. Víctor Siles Marc. 
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La Presidència declara oberta la sessió al haver-hi quòrum suficient i s’adopten els 
acords següents, per unanimitat dels assistents, llevat aquells en els quals expressament 
s’indiqui la votació efectuada i el seu resultat. 
 
 
1. ESBORRANY ACTA ANTERIOR 
Aprovar l’esborrany de l’acta núm. 2/07, corresponent a la sessió del dia 22 de febrer.- 
 
2. DESPATX OFICIAL 
Restar assabentats de: 

- La presa de possessió del Vicesecretari, senyor Víctor Siles Marc, que ha estat 
nomenat amb caràcter provisional per Resolució de la Direcció General 
d’Administració Local de la Generalitat de Catalunya de 9 de març de 2007. 

- La Resolució de l’Alcaldia núm. 239/2007, de 16 de març, per la qual es dona 
conformitat al Text refós de modificació puntual del Pla General Metropolità a 
l’àmbit “Redosa-Vallençana”, als efectes d’exposició al públic. 

- El conveni signat en data 2 de març de 2007, per aquest Ajuntament i la senyora 
Adelaida Ponti Sales, hereva del artista senyor Andreu Solà i Vidal, pel qual 
dóna a Ripollet tres quadres de la seva propietat, pintats pel senyor Solà. 

- El conveni signat en data 23 de març de 2007, per aquest Ajuntament i la 
senyora Núria Brull Braut, hereva de l’escultor senyor Josep Maria Brull i 
Pagès, pel qual dóna diferents escultures i obres de la seva propietat, creades 
pel mencionat artista. 

- De l’escrit de la Mancomunitat de municipis de l’Àrea Metropolitana de 
Barcelona, comunicant l’acord adoptat per l’Assemblea relatiu a l’aprovació 
inicial de la constitució del Consorci d’habitatge i els seus Estatuts. 

 
 
 

3. APROVACIÓ INICIAL ORDENANÇA MUNICIPAL TINENÇA ANIMALS 
COMPANYIA 
A proposta de la Regidoria de Sanitat i amb el dictamen favorable de la Comissió 
Informativa de Serveis Centrals, atesa la necessitat d’actualitzar l’ordenança aprovada 
per aquesta Corporació en data 30 de setembre de 1992, s’acorda: 
 
Primer.- Aprovar inicialment l’actualització de l’Ordenança Municipal de Tinença 
d’Animals de Companyia, de conformitat amb el que preveu l’article 22. 2. d) de la Llei 
reguladora de les bases del règim local, en concordança amb el 52. 2. d) de la Llei 
municipal i de règim local de Catalunya. 
 
Segon.- Sotmetre-la a informació pública per un termini de trenta dies, per a examen i 
presentació d’al·legacions i suggeriments. Transcorregut aquest termini sense que se’n 
presenti cap, es tindrà per aprovada definitivament i es procedirà a la seva publicació 
en la forma reglamentària.” 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 18 vots a favor i 3 abstencions, aquestes dels regidors integrats 
en el grup del PP. 
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La Regidora-Delegada de Sanitat, Sra. ESPÀRRACH, recorda que l’anterior ordenança 
es va aprovar a l’any 1.992 i era necessària la seva actualització. La que es sotmet a 
aprovació es refereix tant als animals considerats com potencialment perillosos com als 
domèstics i la resta, així com els abandonats. Planteja una relació responsable dels 
propietaris amb els animals. Preveu també l’actuació dels agents de l’autoritat, la 
necessitat d’inscripció al registre municipal, la prohibició de la seva utilització en 
baralles i espectacles, regula la venda, etc. Té també una regulació específica per als 
animals que puguin considerar-se potencialment perillosos. 
 
El Sr. GABARRA indica que no és la primera vegada que el tema es tracta en el Ple. 
Avança el seu vot a favor, manifestant però la sospita de que es tracta d’una eina 
propagandística, ja que instruments per actuar en aquest camp ja tenien. El seu vot 
favorable es realitza amb el desig de que es compleixi efectivament. 
 
El Sr. OLIVERA avança també el seu vot a favor i es manifesta en la mateixa línia del 
senyor Gabarra, demanant que l’ordenança es compleixi efectivament, per tal que es 
respectin algunes zones, que semblen exclusives per als animals i no per als ciutadans. 
Expressa també la preocupació per què s’observin animals abandonats en determinats 
llocs. 
 
La Sra. SERRA es manifesta també a favor, preguntant-se però si l’ordenança neix amb 
voluntat de fer-la complir i els mitjans de divulgació que s’utilitzaran. 
 
El Sr. CALVIÑO indica que el seu grup s’abstindrà, per tractar-se d’una aprovació 
inicial. Quan es presentin millores a introduir decidiran el sentit del seu vot. Expressa 
però la preocupació del PP i dels veïns, per la proliferació de caques de gossos i animals 
perillosos en les vies públiques, el que demostra que no s’ha actuat de manera eficient 
per tal d’assolir un control efectiu. Indica també que proposaran millores en el termini 
d’informació pública i demana que aprovada l’ordenança no es fiqui al calaix, sinó que 
es faci complir i es doti de mitjans suficients per a fer-ho. 
 
El Sr. PIJUAN, després d’indicar que no reiterarà el que ja s’ha dit en relació amb la 
necessitat de fer complir l’ordenança, posa per exemple els dispensadors de bosses per a 
recollir les deposicions dels gossos, que es van instal·lar i pràcticament tots estan fora 
de servei. El seu grup votarà a favor, amb el prec de que aquesta vegada vagi de debò. 
 
Clou les intervencions el Sr. ALCALDE expressant la seva esperança de que el text 
definitiu que s’aprovi, amb les aportacions que es rebin, pugui millorar l’ordenança. 
 
 
 
4. REPRESENTANTS CONSORCI TVD VALLÈS OCCIDENTAL SUD 
De conformitat amb el que preveu l’art. 10 del Consorci per a la gestió de la televisió 
digital local pública de la demarcació del Vallès Occidental, en el qual està integrat 
aquest Ajuntament segons acord adoptat en sessió plenària de data 28 de setembre de 
2006, s’acorda que la representació d’aquest Ajuntament en el Ple del referit 
organisme estigui integrada, a més a més de per l’Alcalde President, membre nat  
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segons l’article citat, pel regidor senyor Alberto Castro Belmonte, com a membre 
titular, així com per la regidora senyora Malika Zedjaoui, que actuarà com a suplent 
de l’Alcalde o del regidor titular, indistintament, en els casos en que aquests no puguin 
assistir a les sessions que es convoquin. 
 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 11 vots a favor, 4 en contra dels regidors integrats en el grup del 
CpR i 6 abstencions dels regidors integrats en els  grups del PP. ERC, EUiA i el senyor 
Gabarra, després de recordar el Sr. Alcalde les previsions dels estatuts, que indiquen que 
l’Alcalde és un representant nat i que per a l’altre representant es proposa el Regidor-
Delegat de mitjans de comunicació, Sr. Castro, així com la Sra. Zedjaoui, com a suplent 
tant de l’Alcalde com del Sr. Castro. 
 
El Sr. CALVIÑO avança l’abstenció del seu grup, indicant que cada vegada veuen amb 
menys claredat el funcionament d’aquest consorci i expressant la seva preocupació per 
què s’hi pugui fer una utilització partidista.  
 
El Sr. PIJUAN recorda que al seu dia ja van expressar la seva oposició a la constitució 
del consorci per creure, com s’està veient, que no es posarà realment al servei de la 
societat, per la qual cosa votaran ara votaran també en contra. 
 
 
 
5. ADJUDICACIÓ QUIOSCOS PARCS MUNICIPALS 
Vistes les ofertes presentades, els informes emesos a l’efecte i la proposta de la mesa de 
contractació, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis 
Centrals, s’acorda:  
Primer.- Declarar deserta la convocatòria pel que fa a l’adjudicació del servei 
d’explotació i manteniment dels quioscos situats al Parc de les Moreres, Parc Ferran 
Ferrè i Parc dels Pinetons, per considerar que l'única oferta presentada no reuneix les 
condicions exigides al plec, necessàries per garantir la capacitat d'iniciar i atendre 
unes activitats com les convocades. 
Segon.- Adjudicar, en règim de concessió, el servei d’explotació i manteniment del 
quiosc-bar situat al Parc del Riu Ripoll al Sr. Reyes Faña Fernández, per un termini de 
5 anys i un import de 600,50 € mensuals, d’acord amb les condicions previstes al Plec 
que regeix la referida contractació i l’oferta presentada per l'adjudicatari. 
 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 20 vots a favor i 1 abstenció, aquesta del senyor Gabarra. 
 
La Sra. ALFONSO, Regidora-Delegada de Serveis Municipals, informa del contingut 
de la proposta i de les ofertes presentades, així com de que la resta de quioscos s’han 
deixats deserts, per manca de proposicions, malgrat la informació donada durant el 
termini de presentació d’ofertes. 
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El Sr. PIJUAN manifesta que el seu grup votarà a favor, si bé considera necessari fer 
una reflexió respecte al fet de que aquesta és la tercera vegada que el concurs queda en 
part desert. Recomana en conseqüència donar un tomb o gir en les seves condicions i 
característiques, per tal d’evitar-ho. 
 
Clou les intervencions el Sr. ALCALDE, donat la raó al Sr. Pijuan, pel que fa a la 
necessitat d’intentar donar un altre caire en la convocatòria del concurs.  
 
  
6. INFORME FAVORABLE ACTIVITAT COMERCIAL 
Vistos els antecedents que figuren a l’expedient, examinada la documentació 
presentada per l’empresa PROMOCIONES CUADRILATERO, SL i GRUPO DE 
INICIATIVAS JEPEMA, SL, i l’informe tècnic emès en data 12 de març de 2007, sobre  
els criteris de valoració que estableix l’art. 10 de la Llei 18/2005, de 27 de desembre, 
d’equipaments comercials, de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa 
de Serveis Centrals, s’acorda aprovar l’informe tècnic emès sobre els criteris de 
valoració que estableix l’art. 10 de la Llei 18/2005, de 27 de desembre, d’equipaments 
comercials, sobre la sol·licitud efectuada per l’empresa PROMOCIONES 
CUADRILATERO i GRUPO DE INICIATIVAS JEPEMA, SL, per a exercir l’activitat 
d’exposició, venda i reparació de vehicles amb garatge-aparcament, al carrer Balmes, 
núm. 12, cantonada  amb el carrer Tarragona, núm. 18-24. 
 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 11 vots a favor, 4 en contra dels regidors integrats en el grup del 
CpR i 6 abstencions, dels regidors dels grups del PP, ERC, EUiA i del senyor Gabarra, 
després d’haver explicat el Sr. Tornel el contingut de la proposta i les seves 
característiques. 
 
El Sr. PIJUAN inicia la seva intervenció manifestant que no esperava que es presentés 
aquesta proposta abans del fi de la legislatura i recorda, que quan fa un any es va 
anunciar el tancament de l’empresa Trilla, ja es va denunciar que era el principi d’una 
actuació especuladora que ara es confirma. Es pregunta també si per a la població és 
convenient un ús industrial a l’entrada de la població, pel carrer Tarragona. Vam tenir 
l’error, fa uns anys, d’ubicar el polígon que tenim aquí, i ara que podríem no corregim 
aquest error.  
 
El Sr. ALCALDE precisa en primer lloc que aquests terrenys no eren propietat de 
l’empresa Trilla, sinó que són els que antigament utilitzava l’empresa Mir Miró, on la 
qualificació actual permet aquesta activitat. Puntualitza que quan va sorgir el tancament 
de Trilla, primer va córrer la veu de que es farien pisos i després locals d’oci. 
Tanmateix, l’equip de govern sempre ha dit que únicament es podria fer el que el 
planejament vigent permeti i, en aquest sentit, recorda que al mateix carrer Tarragona ja 
existeix un concessionari d’automòbils. No entrarà en consideració sobre si agrada o no 
el polígon que s’ha fet aquí i que algú va qualificar de bonyiga, opinió que respecta, si 
bé per a ell el que es va fer és ordenar un espai que estava bastant degradat i ens ha 
permès tenir zones verdes i equipaments, entre d’altres la sala on estem.    
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El Sr. PIJUAN manifesta que tal i com ha dit l’Alcalde són terrenys que anteriorment 
ocupava l’empres Trilla i precisa, respecte als rumors a que l’Alcalde ha fet menció, que 
en cap cas els van fer córrer ells. 
 
 
7. EXPEDIENT MODIFICACIÓ CRÈDITS 
De conformitat amb el que preveu l'article 177.3 del R. D. Legislatiu 2/2004 de 5 de 
març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, vist 
el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis centrals i el preceptiu informe de la 
Intervenció, s'acorda aprovar la següent modificació de crèdits :  
 
Num. 1/2007, A TRAMITAR PER CRÈDITS EXTRAORDINARIS 
ESTAT DE DESPESES. Altes 
CAPITOL II      COMPRA DE BENS CORRENTS I DE SERVEIS.......................6.000'00 
CAPITOL VI    INVERSIONS DE CAPITAL.....................................................193.586'07 
CAPITOL VII  TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL .............................................23.201'10 
                         Suma total altes ........................................................................222.787'17 
 
FINANÇAMENT 
ESTAT DE DESPESES. Baixes 
CAPITOL IV   TRANSFERÈNCIES CORRENTS..................................................6.000'00 
ESTAT D'INGRESSOS. Altes 
CAPITOL III   INTERESSOS...............................................................................11.025'39 
CAPITOL IV  TRANSFERÈNCIES CORRENTS...................................................5.511'68 
CAPITOL VII TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL ............................................200.250'10 
                        Suma total finançament .............................................................222.787'17 
                         
 
ESTAT D'INGRESSOS. Altes 
CAPITOL III  TAXES I ALTRES INGRESSOS....................................................19.800'00 
CAPITOL IV  TRANSFERÈNCIES CORRENTS...............................................147.540'00 
                      Suma total finançament ...............................................................248.080'00 
 

- - - - 
 

L’acord s’adopta per 14 vots a favor i 7 abstencions, aquestes dels regidors integrats 
en els grups del CpR, ERC, EUiA i del senyor Gabarra. 
 
La Sra. VIERA, Regidora-Delegada d’Hisenda, explica la proposta, que consisteix en 
primer lloc en determinats retocs de caràcter comptable, amb algunes finalitats com per 
exemple facilitar ajuts a les persones amb dependència, finançar parcialment la 
construcció del nou dipòsit d’aigua o realitzar millores en determinats parcs i zones 
públiques, finançades en aquest últim cas amb una subvenció de la Diputació. 
 
El Sr. CALVIÑO manifesta que el seu grup votarà a favor per trobar positives la 
majoria de les accions proposades, tant pel que fa a l’atenció a les persones com a la 
millora dels espais públics. 
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El Sr. PIJUAN indica que el seu grup estaria també a favor de la majoria de les coses 
que es proposen, però no en alguna concreta, com per exemple la canalització o desguàs 
del Torrent Tortuguer, que considera s’hauria d’haver previst  amb anterioritat i 
reclamar la seva realització per la Junta de Compensació. En conseqüència s’abstindran.  
 
 
8. MOCIONS 
La núm. 3383.- Presentada pel grup del CpR en relació amb l’elaboració i posada en 
marxa del Pla d’Accessibilitat de Ripollet, amb les següents propostes: 
 
1.- Reprovar la política de l’equip de govern municipal de no haver endegat el Pla 
Municipal d’Accessibilitat, com s’havia compromès. 
2.- Aquest pla s’ha d’elaborar i posar en marxa des del començament de la propera 
legislatura. 
 

- - - - 
 
La moció es rebutja per haver obtingut únicament 9 vots a favor dels regidors integrats 
als grups del CpR, PP, ERC i EUiA; 11 en contra dels regidors integrats als grups del 
PSC, ICV, CiU i  1 abstenció del senyor Gabarra. 
 
Defensa la moció el Sr. PIJUAN, que recorda que del Pla d’Accessibilitat s’havia parlat 
en diferents Plens, però que malgrat tot veuen que s’acaba la legislatura i el pla ni tant 
sols s’ha començat, malgrat les millores que la seva aprovació podria haver representat 
en la seva qualitat de vida, per a molts veïns i veïnes. És evident que tot això obeeix a 
una manca de voluntat de tirar endavant amb els compromisos assumits, sense tenir en 
compte a més a més que s’incompleix una obligació legal. 
 
El Sr. GABARRA avança la seva abstenció, per considerar que no s’ha explicat 
anteriorment i semblar més aviat una guerra política entre dues formacions. 
 
El Sr. PEÑARANDO manifesta que votarà en contra ja que, a més a més de les 
explicacions que donarà el regidor responsable, considera que no es tracta d’una moció 
realitzada amb l’ànim de no arribar a propostes concretes. Fins i tot el sorprèn la 
redacció proposada i el moment en que es presenta, sense tenir en compte quin pugui ser 
el resultat de les properes eleccions. 
 
El Sr. CALVIÑO indica que el grup del PP votarà a favor, per considerar que és veritat 
el que diu la moció, ja que el regidor responsable va prometre presentar el pla 
d’accessibilitat i no ho ha fet. Únicament s’han fet pegats, fotos i propaganda. Fins i tot 
consideren que la moció es podria estendre a moltes coses més, que s’han promès i no 
s’han fet, i que podrien justificar dos anys ininterromputs de mocions similars. 
 
El Sr. CASTRO, després d’agrair a la portaveu del grup socialista que li permeti 
defensar en aquest cas la posició del seu grup, i avançar el vot desfavorable, dirigint-se 
al Sr. Calviño li dóna la benvinguda al club, per considerar que possiblement faci 10 
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anys que hagués presentat la moció, però fins a pocs dies continuava dient minusvàlids 
a les persones amb mobilitat reduïda. Com que li costa que ja ha après el terme, li dóna 
la benvinguda al club de persones que anomenen les coses pel seu nom. Afegeix que no 
li sorprèn la presentació de la moció i que fins i tot se n’alegra d’aquesta preocupació 
pels problemes d’accessibilitat.  
Precisa, però, que si bé és cert que no s’ha aprovat el pla, no ho és que no s’hagi fet res 
en aquesta matèria, ja que s’ha realitzar una pre-diagnosi que ha permès intervenir en 
molts punts concrets, com per exemple en aquesta mateixa Casa Consistorial, el Barri 
del Pont Vell, en la zona esportiva, etc., als quals no es pot dir que s’hagi fet la foto, 
com tampoc en d’altres que s’han posat en marxa i no s’han publicitat per que no es 
puguin qualificar d’electoralistes. 
Explica a continuació les característiques que ha de tenir un pla d’accessibilitat, ja que 
no solament es tracta de construir guals, sinó que ha de ser un instrument complex i amb 
moltes facetes i àrees d’intervenció, amb un ampli recorregut. És clar que l’hagués 
agradat més que a ningú poder haver-lo aprovat i principalment poder haver-lo posat en 
marxa, però ha considerat necessari estudiar-lo profundament amb anterioritat. Per això 
invita a totes les forces, així com per que adaptin convenientment no solament els seus 
locals sinó també la confecció de les seves llistes. 
 
El Sr. PIJUAN insisteix en que en qualsevol cas ha quedat clar que ni s’ha aprovat ni 
s’ha posat en marxa. Demana també que si hi ha un pre-diagnòstic es lliuri una còpia. 
Afirma que sinó s’ha posat en marxa obeeix a la necessitat de comptar amb la 
implicació de tots els afectats i tampoc en aquest sentit s’ha fet res. Amb tot això s’ha 
demostrat que no tenen paraula i qui ha perdut ha estat la gent. Pel que fa a actuacions 
concretes només faltaria que s’arrangés la Rambla i no es fes-hi bé. 
 
El Sr. CASTRO insisteix en la defensa d’alguna de les actuacions realitzades, que invita 
a veure, per comprovar per exemple la diferència, en la zona del Pont-Vell, entre 
Ripollet i Cerdanyola. Pel que fa a la participació de la Taula Ciutadana i la Taula 
Tècnica ja estan proposades, si bé no activades, com es pot comprovar si és parla amb 
persones afectades. Demana també més pedagogia per respectar les actuacions que 
realitzen. Termina indicant que possiblement s’hauria pogut aprovar el pla i que si no 
s’ha fet és per no ser acusats d’electoralisme, així com per no tenir totalment garantida 
la seva execució. 
 
El Sr. PIJOAN precisa que alguna de les actuacions, com els aparcaments del PAME, 
s’han realitzat a petició seva. I pel que fa a la realització del pla insisteix en que si 
tinguessin quelcom elaborat ja ho haurien ensenyat aquí. Tampoc li consta 
personalment que s’hagin realitzats consultes amb els afectats. 
 
Clou les intervencions el Sr. ALCALDE indicant que es tracta d’un tema que sens dubte 
haurà d’abordar el proper govern ja que, amb independència del caràcter electoralista de 
la moció, es tracta d’un tema important i necessari. 
 
 

- - - - 
 
 
Prèvia declaració d’urgència adoptada per unanimitat de tots els presents, als efectes de 
la seva inclusió en l’ordre del dia i segons el que preveu l’art. 22.b) del ROM, es sotmet 
a aprovació la següent proposició: 
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9. ADJUDICACIÓ PARADA MERCAT MUNICIPAL  
Vista l’única oferta presentada i a proposta de la mesa de contractació, s’acorda 
adjudicar, en règim de concessió administrativa fins el 22 de setembre de l’any 2035, el 
següent espai del Mercat municipal, d’acord amb les condicions previstes al Plec que 
regeix la referida adjudicació i el contingut de l’oferta presentada per l’adjudicatària. 

 

CONCESSIONARI ESPAI ACTIVITAT IMPORT € 
 
Sra. Fabiola Márquez Morales 
 

 
Parada núms. 89-90-91-
92-95-96 

 
Perruqueria i estètica 

 
49.000,00 

 
- - - - 

 
L’acord s’adopta per 17 vots a favor i 4 abstencions, aquestes dels regidors integrats 
en el grup del PP i del senyor Gabarra. 
 
 
 
10. PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. JIMÉNEZ fa referència als olors i molèsties de l’Ecoparc 2, així com als diners 
que l’Ajuntament ha gastat en advocats amb motiu de denúncies veïnals. Critica 
l’opacitat de les dades i demana l’historial de denúncies telefòniques i escrites. Així 
mateix pregunta si s’ha donat coneixement de les denúncies a la comissió de seguiment 
de l’Ecoparc i quines accions ha realitzat aquesta durant els últims 4 anys. 
A continuació es refereix a la manca de resultats en política mediambiental, indicant que 
s’han pressupostat grans quantitats de diners, desconeixent-se el seu resultat. S’ha vist 
com es destruïa l’hàbitat natural d’espècies autòctones, sense cap solució pràctica. S’ha 
congelat l’actuació respecte a les agressions en la zona de Can Grasses i, malgrat la 
propaganda de la campanya “el riu com a fil de vida”, no s’ha realitzat cap actuació al 
riu. L’Alcalde es pot fer la foto i gastar diners municipals però el riu està pitjor que 
abans. Per tot això demana es lliuri de forma immediata el pla anomenat agenda 21 i, en 
cas de que no existeixi, demana al Sr. Alcalde s’excusi per prometre alguna cosa que no 
s’ha fet i per la desprotecció continuada del medi natural durant el seu mandat. 
 
El Sr. CALVIÑO indica que vol fer públics uns fets molt greus que afecten al 
departament del qual és responsable el segon tinent d’alcalde Sr. Peñarando, dels quals 
s’han tingut que assabentar per terceres persones. Segons té entès, al mes de febrer es va 
retirar de la via pública un vehicle i, quan el propietari va comparèixer al dipòsit 
municipal per a recollir-lo, va notar que mancaven una sèrie d’eines. Al demanar 
informació se li va indicar que havien desaparegut, proposant-li presentar una denúncia 
o bé que se li abonaria el seu import. Sorprenentment uns dies desprès se li va dir que 
havien aparegut únicament la meitat. 
Davant d’aquests fets pregunta en primer lloc perquè ni el Sr. Alcalde ni el Sr. 
Peñarando han informat als grups de l’oposició d’aquests fets tant greus, així com si és 
que es projectava tapar aquesta mala gestió. Així mateix pregunta si el Sr. Alcalde s’ha 
entrevistat amb la persona afectada i si es té consciència dels cost d’imatge i econòmic 
que tot això pot representar. 
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El Sr. PADRÓ manifesta que vol també referir-se a aquests fets, que considera també 
molt greus, per a expressar el seu malestar per aquesta manca de transparència. Recorda 
que han estat sempre lleials respecte als escandalets i mala gestió de la Policia Local i 
precisa que si la crisi s’obre avui és perquè així s’ha volgut, al no informar prèviament 
als grups. Pregunta seguidament al Sr. Alcalde si, atès que els fets en qüestió poden ser 
presumptament considerats com delicte o falta, s’ha obert ja un expedient disciplinari i 
en que punt es troba, així com en quin nivell de comandament podrien estar els 
possibles implicats. A nivell crematístic voldria saber també quan en costen les càmeres 
de vigilància i perquè les tenim, si quan les necessitem no funcionen. 
A continuació demana la suspensió cautelar de funcions als possibles implicats, tinguin 
la responsabilitat que tinguin. Demana també que es cesi al regidor responsable per 
considerar que està obstruint qualsevol possible solució per a la situació en que es troba 
la Policia Local. Igualment demana que es constitueixi una comissió de seguiment de 
tots els grups, per tal de, entre tots, aclarir els fets i trobar solucions a una situació que 
consideren molt greu. Finalitza destacant que segons l’actitud que tingui el govern 
respecte a aquesta crisi, actuaran en conseqüència i quan més es tapin els fets més 
tiraran de la manta. 
 
Seguidament, el mateix senyor Padró lliura un comunicat subscrit pels grups d’ERC, 
CpR, EUiA i PP, al qual s’indica que “en aquests últims mesos es veu una intensa 
activitat de primeres pedres, campanyes institucionals i publicitat municipal de tots 
tipus. Tota una sèrie d’accions que es paguen amb els diners dels impostos dels veïns i 
que en cap cas donen un millor servei al ciutadà/na sinó que l’únic objectiu és fer 
autopropaganda de l’actual equip de govern. No és legítim ni correcte que amb els 
diners del Pressupost municipal es paguin campanyes publicitàries que només tenen 
l’objectiu de promocionar la imatge de l’actual alcalde i del seu equip de govern. Per 
aquest motiu els sotasignants demanen que es pari immediatament tot aquest 
malbaratament de diners públics dels contribuents en aquestes campanyes de promoció. 
En cas contrari ens veurem en l’obligació, com ja va passar fa uns anys, de prendre 
mesures legals amb la finalitat d'aturar aquestes despeses injustificables de diner 
públic”. 
 
El senyor PIJUAN pregunta per l’edifici que s’està construint a la Rambla, on 
anteriorment estava Calsi, on es pot haver tocat el nivell freàtic, així com si s’han 
demanat els necessaris estudis geològics i sobre les mesures que es pensa prendre. 
Demana també un manteniment adequat dels dispensadors de bosses per a recollir 
caquetes de gos, que es van col.locar al seu dia. 
Pregunta al senyor Castro els motius pels quals no s’ha convocat el consell de solidaritat 
des del passat mes de novembre. 
Finalment recorda que quan es va prometre presentar el Pla d’accessibilitat es va fer 
públic que s’havia rebut una subvenció de 40.000 € i pregunta si s’ha rebut realment i si 
s’ha gastat en què s’ha emprat.  
 
La senyora CASTILLEJO es refereix a un acord adoptat el dia 21 de març per la Junta 
de Govern Local, sobre modificació del projecte de la pista polisportiva del CEIP 
Anselm Clavé  i pregunta pel seu contingut. 
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El senyor M MUÑOZ es dirigeix al senyor Calviño al qual, citant la promoció que està 
fent de les anomenades “soluciones Calviño”, demana que solucioni la retirada de les 
pancartes que el seu partit ha col·locat en arbres i faroles, com per exemple a la Plaça 
Emma Maleras, demanant-li que doni una explicació del per què se salten les normes 
acordades per a col·locació de pancartes. 
 
El senyor PEÑARANDO inicia la seva intervenció indicant que abans de contestar 
alguna de les preguntes, vol efectuar un prec al regidor de comerç. i fins i tot a ell 
mateix, en relació amb algunes queixes presentades per veïns respecte a les molèsties i 
sorolls que ocasiona un local situat al carrer Monturiol, entre els carrers Estrella i La 
Lluna. Queixes que no solament ha rebut ell sinó fins i tot algun grup de l’oposició, 
malgrat en aquest cas no se n’hagi volgut fer ressò. 
 
Contestant a la senyora Castillejo informa que la modificació de la pista del CEIP 
Anselm Clavé té entès que obeeix a la necessitat de modificar un mur per a garantir la 
correcte execució de les obres. Malgrat tot informarà per escrit amb més detall. 
Pel que fa a l’assumpte mencionat tant pel PP  com pel CpR, amb independència de la 
informació que vulgui donar el senyor Alcalde, indica que no li ha sorprès el to emprat 
pel senyor Padró, al qual ja ha comentat en altres ocasions que sembla que té un 
problema de dislèxia entre la “v” baixa i la “n”, ja que sota les bones paraules, està molt 
malament deixar en entredit el comportament de certes persones, malgrat aquest bon to 
que alguns veïns han arribat a qualificar com de mossèn. Rebat, no ja les insinuacions, 
sinó les acusacions personals fetes, en el sentit de que s’estan amagant coses, i recorda 
que s’ha realitzat un expedient informatiu previ, amb independència de la denúncia que 
la pròpia policia local ha presentat al jutjat; en conseqüència la transparència és total. 
No es pot doncs deixar en entredic l’actuació de la policia local ni la del regidor o la de 
l’alcalde, ja que en el moment en que el veí va presentar la denúncia es van realitzar 
totes les actuacions oportunes i legalment possibles. 
Està clar que alguns regidors semblen estar per sobre del bé i del mal i ho saben tot 
sense realitzar prèviament les actuacions necessàries, però no tots tenim aquesta vareta 
màgica. Termina insistint en que existeix una transparència total en aquest aspecte. Una 
altra cosa és que es vulgui utilitzar políticament. 
 
El senyor ALCALDE es refereix en primer lloc a la intervenció del senyor Calviño, en 
el sentit de que es pretén tapar una mala gestió. És evident que coneix el tema i ja 
valorarà si li sembla suficient la contestació que es dóna. Pel que fa a si s’ha entrevistat 
o no amb la persona interessada contesta afirmativament. 
Respecte a la intervenció del senyor Padró i a la seva manifestació de que la crisi s’obra 
avui, li indica que serà per a ell. Si existís tal crisi, s’hauria obert el dia que va passar. 
Respecte a la manca de transparència o d’informació, reitera el que ha dit el regidor 
delegat i afegeix que, si en cap moment s’hagués demanat a l’alcalde o al regidor 
qualsevol informació respecte a aquest assumpte i s’hagués denegat, consideraria lògic 
que es denunciï públicament en aquest Ple. Com no ha estat així no pot dir-se que hi ha 
manca de transparència. 
Afegeix que el mateix dia que una persona responsable va posar al seu coneixement els 
fets va ordenar que es realitzés una informació de caràcter reservat, per part d’un 
funcionari d’aquesta casa, que l’ha elaborat i molt bé per cert. Malgrat aquest caràcter 
reservat, manifesta que està a la disposició dels regidors, que la poden examinar. Així 
mateix, i el mateix dia que es va rebre l’informe, es va dictar una resolució d’obertura 
d’expedient disciplinari i, per tractar-se de personal de la casa, s’ha demanat a la 
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Diputació el nomenament d’instructor, per que pugui actuar amb major objectivitat. 
D’aquest expedient sortirà el que sorti, al marge de la denúncia que també s’ha formulat 
al jutjat i de les actuacions que pugui realitzar el Defensor del Ciutadà que també té 
coneixement dels fets. 
En qualsevol cas, si es dedueixen responsabilitats de qualsevol tipus s’aplicarà la llei, 
siguin quines siguin les persones que puguin resultar responsables i que en aquest 
moment no es poden determinar. Invita però al Sr. Padró a que si ell ja sap qui és el 
responsable ho digui en aquest moment. Aquest  és el mecanisme que es segueix sempre 
i el que es seguirà ara. En cap cas quan s’obre un expedient es dóna informació als 
diferents grups, però tampoc se’ls hi nega quan la demanen. 
Indica també que s’ha formulat una amenaça molt clara, en el sentit de que quan més es 
tapi més es tirarà de la manta. Invita a que es tiri de la manta tot el que es vulgui, ja que 
no tenim res que amagar. 
 
Es refereix desprès a l’escrit llegit sobre primeres pedres, respecte al qual mostra la seva 
estranyesa, ja que a Ripollet es realitzen molt poques inauguracions i de vegades 
s’acaben obres que ni tant sols s’inauguren. Comprèn que alguns estiguin nerviosos 
però si cal inaugurar alguna cosa es farà, sempre dintre de la llei. Insisteix però en que 
l’important no és el tallar cintes sinó el posar en marxar les noves realitzacions, i indica 
novament que si algú considera que s’incompleix la normativa pot presentar la 
corresponent denúncia. 
 
I no havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 20.50 hores, de la qual 
s’estén la present acta en el paper oficial destinat a l’efecte, que signa el senyor alcalde 
amb mi, el secretari, que en dono fe. 
 
  L’alcalde,                                              El secretari general, 
 
 
 
 
          Juan Parralejo Aragoneses                             José A Hidalgo del Barrio 
 
 
 
 


